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RG.0012.9.2011 
 

Protokół Nr 9/11 
z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 27 grudnia 2011 roku. 
 

 
Porządek posiedzenia: 
I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II.  Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 
V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1304 a zakończyła o 1335. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Jan Ziemniak, 
który powitał przybyłych członków Komisji i gości zaproszonych.  
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad ( na 5 
Członków Komisji obecnych było 4, w trakcie posiedzenia dołączyła radna Marzena 
Garbacz). Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Jan Ziemniak przedstawił proponowany porządek obrad, 
do którego nie zgłoszono uwag. 
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 
 
Ad.IV/1. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy (dot. nieruchomości położonych w m. Antoniów) przedstawiła 
pracownik Urzędu Gminy Magdalena Grębowiec.  
P. Grębowiec poinformowała o pozytywnej opinii Zebrania Wiejskiego w 
Antoniowie w kwestii sprzedaży nieruchomości. 
Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały  został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie          
– 5 głosów „za”. 
 
Ad.IV/2. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy (dot. nieruchomości położonej w m. Rzeczyca Długa) przedstawiła 
pracownik Urzędu Gminy Magdalena Grębowiec, informując o pozytywnym 
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zaopiniowaniu sprzedaży nieruchomości przez Zebranie Wiejskie w Rzeczycy 
Długiej. 
Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
jednogłośnie – 5 głosów „za”. 
 
Ad.IV/3. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i 
deklaracji podatkowych przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Podatków 
Danuta Chamera. 
Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
Przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu              
– 5 głosów „za” - jednogłośnie. 
 
Ad. IV/4.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2011r. 
przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu    
jednogłośnie – 5 głosów „za”. 
 
Ad. V.  
Przewodniczący Komisji Jan Ziemniak zapytał na jakim etapie realizacji jest 
wniosek o dofinansowanie zgłoszony za pośrednictwem Lokalnej Grupy Działania 
SANŁĘG dotyczący remontu i wyposażenia świetlicy w m. Wola Rzeczycka.  
Z-ca Wójta Gminy Izabela Szałaj wyjaśniła, że odnośnie powyższego wniosku 
złożonego w zakresie małych projektów w ramach działania Wdrażanie Lokalnych 
Strategii Rozwoju Urząd Marszałkowski Województwa Podkarpackiego 
poinformował, iż  nie został on rozpatrzony w przewidzianym terminie z powodu 
dużej liczby złożonych przez lokalne grupy działania wniosków oraz w celu 
dokonania ich rzetelnej oceny. Nowy termin rozpatrzenia wniosku wyznaczono do 
dnia 08.01.12r. P. Szałaj nadmieniła, że środki zaplanowane do dofinansowania 
zadania nie przepadają i zostaną przesunięte do następnego naboru wniosków. 
Więcej spraw bieżących oraz wolnych wniosków i zapytań nie było. 
 
Ad. VI. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
              
            Przewodniczący Komisji 
 
                              Jan Ziemniak  
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur   
 


